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Petr Pokorný

Vrábelův výbuch? Fiasko? Ne, to jenom neskrývaná
nenávist vůči Rajchlovi a straně PRO vystavila
závěrečný účet a zrcadlo.

skrytapravda.cz/z-domova/1211-vrabeluv-vybuch-fiasko-ne-to-jenom-neskryvana-nenavist-vuci-rajchlovi-a-strane-
pro-vystavila-zaverecny-ucet-a-zrcadlo

Od chvíle, kdy založil Jindřich Rajchl stranu PRO a nechtěl chodit na

podium pod komunistickou vlajkou, navíc pod tlakem špinavých lží a

podvodů, bylo jasné, že se něco stane.

Nalijme si čistého vína a pak skončeme žabomyší války.

Když vystoupil Jindřich Rajchl na Staroměstském náměstí dvakrát v

roce 2021, bylo jasné, že silný hráč nastupuje. Pak divadlo u Jílkové

(Máte slovo) a zoufalá snaha rádoby odborníků na Pfizer a covid se s

ním neutkat, vyvolala v lidech zvědavost a 3.září 2022 Václavák

vybuchl nadšením, když se na podiu objevil. Ostatní jenom

paběrkovali.

Následně věřil Ladislav Vrábel, že jeho "podřízený Rajchl "

mu bude nahánět bodíky a on se stal opak. Jindřich Rajchl se odtrhl,

žabomyší války a prázdné žvanění odmítl a s Vrábelem to

zacloumalo: jeho ego se nadmulo, všem začal nadávat, všichni kolem

něj utekli a zůstali mu pouze komunisté a pár provokatérů, či těch, co

nadávají za všechno všem jako Peterková, Zítko, jakýsi Bílý a další

generálové bez vojska - vůdci od volantu.

A pak nebylo dne, aby na Rajchla nepouštěl urážky, špínu a podrazy.

Chtěl mu zablokovat Václavské náměstí, když vyhlásil protesty proti

bídě a Rajchl se mu vysmál. Pak řval, že nedovolí zprivatizovat

Václavák a že ho zablokuje. Že mu nedá lidi.... (?) Že Václavák je

Vrábela a nikoliv Rajchla. Jako kdyby byli nespokojení lidé housky

na krámě a Rajchl je ukradl. Jeden blábol stíhal druhý a urážky jen
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pršely. Každé "vysílání". A lidé už ho odmítali poslouchat. Z tisíců

zbyly sta a pak už jen desítky. Stejně se neponaučil a jeho ego už

nenávist neskrývalo.

Vyžeňte Rajchla z Václaváku, ječel Vrábel. Pískejte na něj,

nadávejte mu, žeňte ho pryč, kvílel donekonečna. Já, já, já a nikdo

jiný má právo to vést. Jedině já, já, já mám právo na Václavské

náměstí a žádný Rajchl se stranou PRO. A Rajchl mlčel, na

urážky neodpovídal a to vedlo Vrábela k nepříčetnosti. Už od něj

utekli všichni spolupracovníci a on jel nenávistnou notu dál.

 A to nejhorší přišlo: až se objeví Rajchl, vypískejte ho! Nemá právo žádat české
vlajky. Přijďte s komunistickými, ukrajinskými, ruskými, přijďte provokovat, aby Rajchl
věděl, že mi Václavák vzít nesmí, zuřivě nadával skoro každé vysílání.

Všichni slušní lidé žádali, ať to nedělá, ať na Václavák nechodí nikdo

provokovat, že tam jdeme za Českou republiku a nikoliv za

Rusko, Ukrajinu, či komunisty. A dokonce i komunisté to dodrželi a

vzali si české vlajky (za což jim patří dík), jenom pár pošuků uvěřilo

Vrábelovi a s nášivkami přišlo provokovat.Sami lidé žádali Popelku,

ať to nekazí, sami lidé prosili lidi s nášivkami, ať nám to nekazí.

Marná byla snaha, a nyní to Vrábel zneužívá ke slovíčku "práskači".

Přitom u akcí, co vedl Vrábel, jsme dělali to samé: zvedali ruce a

volali provokatér, když se nějaký objevil a volali policii. To údajně ale

práskačství nebylo. A neměli šanci. Lze dohledat. Ale na akci

vedenou Rajchlem toto samé je údajně práskačství.

A pak se pokusil zesměšnit 80 000 lidí tím, že symbolické

zablokování úřadu nazýval fiaskem, protože prý do práce ministři

mohli. (I u Bobošíkové) Že 80 000 lidí jsou jenom jednotlivci, ale až

on to vyhlásí, přijde milion a Rajchla vymete. Urážky na Rajchla, že

ho měl zadarmo zastupovat jako právník a Rajchl se s ním ani

nebaví. A stále Rajchl, Rajchl a Rajchl, jakoby Česká republika a bída

ani nebyla.
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Česká republika pod Rajchlem bez provokací: není to

krása?

Za tuto špínu byl vystaven Ladislavu Vrábelovi závěrečný účet: přišlo

několik set, možná dva, tři tisíce lidí, které nazval rodinou. Takže

výbuch? Fiasko? Ne, prostě už lidé nechtějí, aby velikost ega

převýšila to, proč protestujeme. Jak odvolat vládu, které se paktuje s

cizí mocností bez souhlasu lidu a zve k nám opět cizí vojska jako

bolševici. Že likviduje programově naší zem a vede nás do žebroty a

dluhů.

P.S.  zatleskejme paní Konečné, panu Paroubkovi a dalším za jejich

odvážná a správná slova. Ale nechtějte od nás, abychom adorovali

opět srp a kladivo pod bolševickou, rudou barvou. Abychom

zapoměli na okupaci 21 let a cizí vojska na našem území, když totéž

nyní dělá Fiala a Černochová a kolaborují zase s jinou mocností. Ne,

my odmítáme VŠECHNY kolaboranty a cizí vojska na našem území.

Jak z východu, tak ze západu. My jsme Česká republika, kde žijí Češi,

Moravané a Slezané a tak to zůstane, i když nás několik set

agresívních Ukrajinců opět z naší země vyhání a nám poroučí, aniž

by to policie šetřila a rasistické urážky z jejich strany stíhala. Snad

jednou, až se právo vrátí...

P.S.S. Vzduch se vyčistil.
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